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Zápisnica zo 6.zasadnutie Miestneho zastupiteľstva (mimoriadne) 

Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto konaného dňa 25.8.2023, online 
 

 

1. Otvorenie 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Dobrý deň, vážení poslanci, vážené poslankyne, oficiálne otváram začiatok šiesteho mimoriadneho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto. Chcel by som vás poprosiť, aby ste si zapli 

kamery, aby sme sa všetci videli. Pristupujeme k bodu číslo 1, to je otvorenie zastupiteľstva. V rámci neho by 

som chcel ospravedlniť poslancov a poslankyňu, ktorí sa oficiálne dopredu ospravedlnili. Ide o pánov 

poslancov Tomáša Korčeka, Adama Markuša a o pani poslankyňu Katarínu Gebhardtovú. Ostatné poslankyne 

a poslanci sa neospravedlnili a mali by byť tým pádom prítomní. Vzhľadom k tejto skutočnosti konštatujem, 

že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

 

2. Schválenie programu zasadnutia 
 

Matúš Čupka, starosta:  
Prechádzame tým pádom k bodu číslo 2 a to je schválenie programu zasadnutia. Máte predložený program 

zasadnutia, ktorý má spolu desať bodov. Týkajú sa najmä nášho EKO-podniku. Samozrejme, súčasťou sú aj 

tie štandardné body, ako je vystúpenie občanov, bod rôzne a podobne. Chcel by som vás  teraz poprosiť, že by 

sme hlasovali o takto predloženom návrhu. To znamená, že budeme hlasovať a začíname hlasovať za to, že 

kto je za. Tak vás poprosím teraz, aby sme hlasovali o tom, kto je za. Ďakujem veľmi pekne. 21 poslancov a 

poslankýň bolo za. Teraz dávam hlasovať, kto je proti. Kolegyňa Augustinič má ešte ruku hore. 

 

Katarína Augustinič, poslankyňa:  
Ospravedlňujem sa, ale chvíľu mi to trvá, kým nájdem tú ruku. 

 

Matúš Čupka, starosta:   
V poriadku. Čiže je teraz niekto proti takto navrhnutému návrhu programu zasadnutia? Dobre, nikto nebol 

proti. Posledná otázka je, či sa niekto zdržal. Dobre, čiže celkovo 21 poslancov a poslankýň bolo za a nikto sa 

nezdržal, nikto nebol proti. Otváram teraz diskusiu k bodu Program zasadnutia. Nevidím nikoho prihláseného 

a tým pádom prechádzame k bodu číslo 3 a to je voľba členov návrhovej komisie.  

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

21 0 0 0 21 

 

 

3. Voľba členov návrhovej komisie 
 

Matúš Čupka, starosta:  
Do návrhovej komisie navrhujem pani poslankyňu Martinu Kollárikovú pani poslankyňu Zuzanu Krušinovú a 

pána vicestarostu Martina Vlačikyho. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Vzhľadom na to, že nikto nie je 

prihlásený, tak pristúpime k hlasovaniu. Kto je za takéto zloženie návrhovej komisie? Ďakujem veľmi pekne, 

za bolo 21 poslancov a poslankýň. Teraz vás poprosím rúčky dole. Druhá otázka je, kto je... sekundu. Ďakujem 

pekne. Teraz kto je proti? Posledná otázka, kto sa zdržal? Ďakujem veľmi pekne. Čiže 21 poslancov a 

poslankýň bolo za, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

21 0 0 0 21 
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4. Voľba overovateľov zápisnice 
 

Matúš Čupka, starosta:  
Prechádzame k bodu číslo štyri. To je voľba overovateľov zápisnice a uznesení. Za overovateľov záznamu a 

uznesení navrhujem pána poslanca Pavla Hrica a pána poslanca Davida Kostlána. Otváram diskusiu k tomuto 

bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený, a tak by sme pristúpili k hlasovaniu. A kto je za takýto návrh? 

Ďakujem veľmi pekne. Čiže 21 poslancov a poslankýň bolo za. Chcem sa spýtať, či je niekto, kto je proti 

tomuto návrhu. Ešte ruky si dajte dole prosím, čo ste hlasovali. Ďakujem pekne. Je niekto, kto sa zdržal? 

Ďakujem pekne. Čiže 21 poslancov a poslankýň bolo za. Nikto sa nezdržal, nikto nebol proti. 

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

21 0 0 0 21 

 

 

5. Informácia o vzdaní sa funkcie dočasne poverenej riaditeľky príspevkovej organizácie EKO-podnik 

VPS  
 

Matúš Čupka, starosta:  
Prechádzame teraz k bodu číslo 5 a to je informácia o vzdaní sa funkcie dočasne poverenej riaditeľky 

príspevkovej organizácie EKO-podnik VPS. Veľmi stručne úvodné slovo. Miestne zastupiteľstvo  dňa 27. júna 

2023 schválilo dočasné poverenie pani riaditeľke Mgr. Gabriele Laluhovej, ktorá sa stala poverenou 

riaditeľkou našej organizácie EKO-podnik VPS, a to do doby vymenovania nového riaditeľa/riaditeľky. Dňa 

15. augusta 2023 nám pani riaditeľka doručila oznámenie o skončení pracovného pomeru v skúšobnej dobe. 

Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 

Pavol Hric, poslanec:  
Mám len jednu otázku. Tu je Hric, či pani riaditeľka ostáva súčasťou podniku alebo odchádza z podniku. 

Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta: Pani Laluhová skončila s nami spoluprácu úplne. Takže nie je ďalej súčasťou našej 

organizácie EKO-podnik VPS. 

 

Pavol Hric, poslanec: Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Do diskusie je nikto ďalší prihlásený a tak by sme prešli k hlasovaniu. Chcem sa spýtať, kto je za tento bod? 

Či. Prepáčte, prepáčte, ruším hlasovanie. Chcel by som poprosiť návrhovú komisiu o prečítanie návrhu 

uznesenia. Ospravedlňujem sa. 

 

Martina Kolláriková, poslankyňa: K tomuto návrhu nebolo uznesko. 

 

Matúš Čupka, starosta: Je tu návrh uznesenia v materiáli, ktorý mám k dispozícii. 

 

Martina Kolláriková, poslankyňa: Tam bolo oznámenie o skončení. 

 

Matúš Čupka, starosta: Na strane číslo dva po košieľke je návrh uznesenia, že miestne zastupiteľstvo berie 

na vedomie vzdanie sa funkcie. Malo by to byť v tom materiáli. 

 

Martina Kolláriková, poslankyňa:  
Toto nemám. Ak to má niekto iný z návrhovej komisie, tak poprosím ho, nech to prečíta. 

 

Martin Vláčiky, vicestarosta:  
Tak môžem to teda prečítať ja. Návrh uznesenia: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Nové 

Mesto berie na vedomie vzdanie sa funkcie Mgr. Gabriely Laluhovej dočasne poverenej vedením príspevkovej 

organizácie EKO-podnik VPS ku dňu 15.08.2023 a skončenie jej pracovného pomeru v skúšobnej dobe - bez 

pripomienok. Môžete dať hlasovať pán starosta. 
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Matúš Čupka, starosta:   
Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o tomto bode, kto je za. Ďakujem veľmi pekne. 21 poslankýň a 

poslancov bolo za. Chcem sa spýtať či bol niekto proti. Najskôr vás poprosím rúčky dať dole. Pani poslankyňu 

Soldánovú poprosím, že by skryla ruku. Pani poslankyňa Soldánová? Ďakujem pekne. Čiže je niekto, kto bol 

proti? Je niekto, kto sa zdržal? Ďakujem pekne. Čiže 21 poslancov a poslankýň bolo za. Nikto nebol proti, 

nikto sa nezdržal. Ďakujem pekne. 

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

21 0 0 0 21 

 

 

6. Návrh na zmenu zriaďovacej listiny príspevkovej organizácie EKO podniku VPS 
 

Matúš Čupka, starosta: Prechádzame tým pádom k bodu číslo 6. A to je návrh na zmenu zriaďovacej listiny 

príspevkovej organizácie EKO-podniku VPS. Stručné úvodné slovo. Rozhodnutím pani Laluhovej, ktorá 

skončila k 15.augustu ako riaditeľka EKO-podniku VPS, došlo k situácii, kedy náš EKO-podnik nemá 

momentálne štatutára, čo nie je dobrá situácia vzhľadom na riadne fungovanie tejto organizácie. Preto 

predkladáme tento materiál, ktorý je vlastne úpravou zriaďovacej listiny našej spoločnosti EKO-podnik VPS, 

ktorá dáva starostovi kompetenciu na max. 3 mesiace poveriť konkrétneho človeka vedením EKO-podniku. 

Zámerom tohto, teda cieľom tohto zámeru, je zabezpečiť riadne fungovanie EKO-podniku v období, kým 

prebieha napríklad výberové konanie na pozíciu nového riaditeľa. Aby sme jednoducho mali organizáciu, ktorá 

dokáže naplno fungovať a nevznikalo tam nejaké prechodné obdobie, ktoré môže spôsobiť prípadné 

ekonomické alebo hospodárske škody. Takže chceme takú situáciu takýmto spôsobom riešiť. Otváram diskusiu 

k tomuto bodu. Pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec: Ďakujem pekne. Prepáčte, ja šoférujem. 

 

Matúš Čupka, starosta: Asi si treba zapnúť mikrofón.  Prepáčte. Už vás počujem. 

 

Andrej Árva, poslanec: Počujete ma teraz? Pardon, ospravedlňujem sa, lebo aj šoférujem a trošku 

multitasking. Pán starosta, v zásade asi rozumiem, že aký je zámer vykryť hluché obdobia, kedy EKO-podnik 

je bez štatutára alebo bez riaditeľa. Tak chcem povedať ale jedným dychom, že v podstate za to obdobie, čo 

som poslancom, tak  máme asi dlhšie obdobie, kedy tam riaditeľ nebol, ako bol. A chcem sa opýtať jednu vec 

s takýmto zámerom, teda bez zmeny zakladateľskej listiny a kedy by ste mohli akože poveriť  osobu, aby 

vykryla hluché obdobie? Chcem sa opýtať, či je to zákonne možné? Ja som sa len tak veľmi rýchlo pozrel 

zákon o Bratislave a zákon o obecnom zriadení. Tam sú jasne definované kompetencie zastupiteľstva a Vás, 

pán starosta, čiže zastupiteľstvo schvaľuje vymenovanie a vy ho menujete riaditeľa. Nie je tam nič povedané 

alebo nehovorí zákon nič o poverení. Tak sa chcem spýtať vlastne či je takýto postup zákonný alebo možný? 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem veľmi pekne. Poprosil by som o reakciu pána vedúceho právneho oddelenia, pána Koleka. 

 

Marián Kolek, vedúci právneho odd.:  
Pardon, ospravedlňujem sa. Počujete ma?  Takže k tej otázke. Zákon dáva miestnemu zastupiteľstvu 

kompetenciu vymenovať riaditeľov alebo predstavených organizácií. Čiže táto kompetencia zostáva. Zároveň 

máte garanciu, máte schvaľoval schvaľovací proces. Iní si vyžiadali zmeny zriaďovatelia príspevkových a 

príspevkových organizácií v organizácii. (Andrej Árva: "Zasa hlasová ozvena"). Čiže dochádza tu vlastne k 

zmene zriaďovacej listiny, teda čo je vo vašej kompetencii. 

 

Andrej Árva, poslanec:  
Pán Kolek, prepáčte, mohli by ste zopakovať vašu odpoveď, lebo v tej prvej časti bola zase zvuková ozvena a 

nebolo vám vôbec nič rozumieť. Ďakujem. 

 

Marián Kolek, vedúci právneho odd.:  
Môžem hovoriť hej? Čiže ešte raz: v kompetencii miestneho zastupiteľstva je schvaľovať zriaďovacie listiny 
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príspevkových a rozpočtových organizácií vrátane zmien týchto ich zriaďovacích listín. Týmto úkonom teda 

dochádza k zmene zriaďovacej listiny, teda ste oprávnení schváliť takúto zmenu. Je to vo vašej kompetencii. 

 

Matúš Čupka, starosta:  

Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený, a tak by som poprosil... A pán poslanec Kostlán. 

 

David Kostlán, poslanec:  
Je, aby pri tom bodu som povedal, že by som bol radšej, keby to obdobie bolo 6 mesiacov, pretože není isté, 

že do 3 mesiacov sa tá situácia vyrieši. Takže ja sa zdržím v tomto bode hlasovania. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem veľmi pekne. Samozrejme je zastupiteľstvo aj v septembri, kde vieme túto situáciu prehodnotiť, 

prípadne upraviť a v tejto chvíli sa nám zdá, že tie tri mesiace sú adekvátny čas. Pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa:  
Ďakujem veľmi pekne za slovo. Pardon, ja si dám kameru. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja som sa len ešte 

chcela možno dotiahnuť. Ja som potom rozmýšľal nad tým, že tu im nemôže byť poverený, alebo môžem byť 

povedzme len tri mesiace, lebo je to príspevková organizácia, v ostatných na iných oddeleniach tiež máte 

poverených  ľudí, že či to potom je v poriadku, či to sa potom týka všetkých? No mňa potom ešte napadlo taká 

otázka, lebo tiež máte tam nejakých poverených. Ďakujem. Či to je to potom OK. 

 

Matúš Čupka, starosta: Momentálne je situácia taká, že tu na úrade existuje kompetencia poveriť vedúceho 

zamestnanca na maximálne 6 mesiacov. Tým, že vlastne toto je kompetencia zastupiteľstva, ktorú čiastočne 

ako keby presúvate na starostu, tak sme sa rozhodli, že bude ako keby rozumné urobí tam kompromis s tými 

troma mesiacmi, ako urobiť to napríklad na 6 mesiacov. Nakoľko naším cieľom je vždy úspešne zrealizovať 

to transparentné výberové konanie a mať toho riadneho riaditeľa. Takže podľa našich informácii, tie 3 mesiace 

by mali byť v poriadku, keby sme sa rozhodli ísť nad rámec na 6 mesiacov, tak tam by už tá situácia bola 

samozrejme iná. Takže skôr sme opatrnejší a nechceme ísť na tom. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený, 

a tak by som poprosil návrhovú komisiu o prečítanie uznesenia. 

 

Martina Kolláriková, poslankyňa:  
Ďakujem. Takže návrhu uznesenia: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto schvaľuje 

dodatok číslo 13 k zriaďovacej listine EKO-podniku verejnoprospešných služieb schválenej Miestnym 

zastupiteľstvom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 20. decembra 1990 uznesením číslo 2/1990 s 

účinnosťou od 1. januára 1991 v znení dodatku číslo 1 a všetkých ďalších dodatkov podľa predtlače v 

priloženom znení s účinnosťou od dnešného dňa, to je 25. augusta 2023 bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem veľmi pekne. Pristúpili by sme k hlasovaniu. Kto je za takto prečítaný návrhu uznesenia? Ďakujem 

veľmi pekne. Prosím vás dať teraz dole ruky. Ďakujem pekne. Je niekto, kto bol proti? Ďakujem, je niekto, kto 

sa zdržal? Ďakujem veľmi pekne. 19 poslancov a poslankýň bolo za, nikto nebol proti a 2 poslanci sa zdržali. 

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

19 0 2 0 21 

 

 

7. Informácia o výberovom konaní na riaditeľa príspevkovej organizácie EKO podnik VPS 
 

Matúš Čupka, starosta:  
Prechádzame tým pádom na bod číslo 7. To je informácia o výberovom konaní na riaditeľa príspevkovej 

organizácie EKO-podnik VPS. Veľmi stručne úvodné slovo. Na základe uznesenia miestneho zastupiteľstva 

bolo dňa 20.6.2023 vyhlásené výberové konanie na pozíciu riaditeľ riaditeľka EKO-podniku 

verejnoprospešných služieb. Uchádzači sa mohli prihlasovať prostredníctvom pošty, osobnej návštevy v 

podateľni, mohli sa prihlasovať prostredníctvom portálu profesia.sk, istp.sk alebo aj emailom na naše 

personálne oddelenie. Do stanoveného termínu, ktorý bol stanovený na 21. júla 2023 bolo našej mestskej časti 

doručených celkovo 10 žiadostí o zaradenie  do výberového konania. Výberová komisia sa skladala z piatich 
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členov, bola tam pani prednostka Barbora Mareková, pán poslanec Tomáš Gajdoš, pán Milan Krampus ako 

externý odborník v oblasti ľudských zdrojov, pán Ivan Pešl ako externý odborník v oblasti manažmentu a pán 

Jozef Orsovič ako externý odborník v oblasti pôsobenia spoločnosti, pre ktorú je realizované výberové konanie 

a dňa 2. augusta 2023 sa konalo prvé stretnutie tejto komisie, na ktorom boli otvorené obálky. Bolo 

skontrolované, či jednotlivé žiadosti spĺňali príslušné podmienky. Výstup zo zhodnotenia kandidátov je 

prílohou č. 2 k zápisnici. Komisia zhodnotila, že formálne požiadavky splnili traja kandidáti a pričom sumárne 

hodnotenie je uvedené v tabuľke, ktorá príloha č. 3 k zápisnici. Výberová komisia odporučila pozvať dvoch 

kandidátov, pričom sa osobného vypočutia zúčastnili dvaja kandidáti pán Závodný Marián a pán Jordanov 

Boris. To výberové konanie sa uskutočnilo dňa 23.8., čiže v stredu tento týždeň, pričom výberová komisia 

skonštatovala, že vypočutí kandidáti sa umiestnili v nasledovnom poradí: 1.miesto pán Závodný Marián 

a 2.miesto pani Jordanov Boris. Výberová komisia svojím uznesením odporučila starostovi mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto vybrať kandidáta, ktorý sa umiestnil prvý v poradí na návrh miestnemu zastupiteľstvu 

na pozíciu riaditeľa EKO-podniku verejnoprospešných služieb. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie 

nie je nikto prihlásený, a tak by som poprosil návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Martina Kolláriková, poslankyňa:  
Ďakujem. Návrhu uznesenia: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto berie na vedomie 

predloženú informáciu o výsledkoch výberového konania na riaditeľa príspevkovej organizácie EKO-podnik 

verejnoprospešných služieb, Halašova 20, Bratislava, IČO: 00491870 zo dňa 23. augusta 2023 - bez 

pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem veľmi pekne. Pristúpime tým pádom k hlasovaniu, kto je za takto prečítaný návrh uznesenia? 

Ďakujem veľmi pekne. Je niekto, kto bol proti? Pred tým, ako dáte dole ruky všetci. Dobre. Ďakujem pekne. 

Je niekto, kto bol proti? Je niekto, kto sa zdržal? Ďakujem pekne. Čiže 21 poslancov a poslankýň bolo za, nikto 

nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

21 0 0 0 21 

 

 

8. Vystúpenie občanov 
 

Matúš Čupka, starosta:  
Prechádzame k bodu číslo 8 a to je vystúpenie občanov. Do tohto bodu sa nám prihlásil jeden občan. Rád by 

som poprosil teda vyzvať, aby mal svoje tri minúty. 

Matúš Čupka, starosta: No,  je pán občan prihlásený medzi nami? 

Matúš Čupka, starosta: Vítam medzi nami pána Filipoviča Branislava, počujeme sa? 

 

Branislav Filipovič, občan: Ďakujem veľmi pekne. Pekný deň pán starosta. 

 

Matúš Čupka, starosta: Ďakujem pekne. Tak máte 3 minúty. 

 

Branislav Filipovič, občan:  
Ďakujem. Vážený pán starosta, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Ďakujem za umožnenie vystúpiť 

k tomuto bodu. Bod zastupiteľstva. Chcel by som upozorniť, že podľa paragrafu 12 odstavec 4 zákona o 

obecnom zriadení a návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zverejňuje na úradnej tabuli obce 

a na webovom sídle obce aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Podľa článku 5 ods.5 

rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva v mestskej časti Bratislava-Nové Mesto sa návrh programu 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva zverejňuje na úradnej tabuli mestskej časti aspoň tri dni pred zasadnutím 

miestneho zastupiteľstva a na webovej stránke mestskej časti. Pozorne som si pozrel online verziu úradnej 

tabule mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a na webovej stránke banm.sk, ako aj oficiálnu úradnú tabuľu, 

ktorá sa nachádza v parku na Račianskom mýte a návrh programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva na nich 

zverejnený doteraz nebol. Bol zverejnený iba na webovom sídle stránky mestskej časti, čo je čosi, čo 

samozrejme nepostačuje, nakoľko zákon o obecnom zriadení, ako aj rokovací poriadok zastupiteľstva mestskej 

časti jednoznačne ustanovuje, že návrh programu zastupiteľstva musí byť zverejnený aj na úradnej tabuli 
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mestskej časti. Povinnosť zverejniť návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva aspoň tri dni pred 

zasadnutím obecného zastupiteľstva je obligátnou povinnosťou  úradu. V žiadnom prípade ju nemožno 

odmietnuť ani ju opomenúť. V opačnom prípade sa zasadnutie obecného zastupiteľstva nemôže konať v 

stanovenom termíne. Z toho dôvodu Vás žiadam, aby dnešné zastupiteľstvo nebolo platné, nakoľko bolo 

zvolané v rozpore so zákonom o obecnom zriadení a rokovacím poriadkom Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto. Akékoľvek uznesenie, ktoré ste dnes prijali a bolo, je nezákonné a zakladalo by 

sa  dôvod na uplatnenie zákonných prostriedkov prokurátorského dozoru. Uvedomujúc uvedené skutočnosti si 

môžete okamžite preveriť na úradnej tabuli na stránke banm.sk, prípadne môžem poskytnúť aj 

fotodokumentáciu z parku Račianskeho mýta, kde je oficiálna tabuľa Úradná tabuľa mestskej časti. Čiže som 

asi posol zlých správ, ale všetky uznesenia máte momentálne neplatné a dnešné zastupiteľstvo bolo v rozpore. 

A ešte maličký detail, že ako občan môžem vystúpiť aj jednotlivým bodom rokovania. Zaradili ste ma až na 

bod 8. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Dobrý deň, už Vám uplynuli tri minúty. Ďakujem veľmi pekne za Váš príspevok. My máme za to u nás, že 

toto zastupiteľstvo bolo zvolané riadne. Samozrejme môžeme preveriť to, čo bolo spomenuté v rámci 

vystúpenia občanov a prípadne informovať zastupiteľstvo o výsledku. 

 

Matúš Čupka, starosta: Chcem sa spýtať, či máme ešte nejakých občanov prihlásených. Mám informáciu, 

že ďalší občania už prihlásení nie sú.  

 

 

9. Rôzne 
 

Matúš Čupka, starosta:  
Pristupujeme tým pádom k bodu číslo 9 a to je bod rôzne. Otváram diskusiu. Pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec:  
Ďakujem pekne, pán starosta za slovo. Ja mám prosím vás tri témy. Zobral by som to teda postupne. Dve sa 

týkajú parkovania a tá posledná je ohľadom plnenia uznesení. A prosím vás, zareagoval by som na mail od 

kolegyne Dariny Timkovej. Je pravda, že sme prijali uznesenie, ktorým by ste, na základe ktorého by ste nás 

mali k 15-temu dňu kalendárneho mesiaca informovať o stave jednotlivých projektov, ktoré mali byť 

realizované z externých zdrojov. A takúto tabuľku my nedostávame. Ja chcem povedať, že nie som členom 

poslaneckého klubu. Som kvázi ako sám a nemám žiadne informácie o tom, čo sa deje na úrade a aký je 

momentálne stav s týmito projektmi. Tak by som chcel vedieť, že prečo sa neplní uznesenie a neinformujú sa 

poslanci o jednotlivých projektoch. Keby som vás mohol poprosiť o reakciu. 

 

Barbora Mareková, prednostka:  
Dobrý deň. Ja by som vás o tomto informovala. My sme ten termín 15.8. nestihli, vzhľadom k tomu, že 

jednotlivé projekty sme ešte robili dodatky, lebo dva projekty končia 31.8. a v tomto čase sme ešte finišovali 

práce na dodatkoch. Vzhľadom k tomu, že dochádza pri každom jednom projekte k odpočtu aj k počtu alebo 

k navýšeniu a zároveň odpočtu niektorých nezrealizovaných položiek, toto sa vlastne robilo ešte celý minulý 

týždeň, vrátane tohto týždňa tak, aby sme mohli tie dodatky zverejniť a zaslať na MIRRI. Vzhľadom k tomu, 

že sa čerpajú dovolenky, sme to jednoducho fyzicky nestihli a bude vám to zaslané, už kolegovia to dávajú 

dokopy, finišujú to, takže by vám to malo byť zaslané v priebehu dnešného dňa. Niekde skôr ku koncu dňa. 

 

Andrej Árva, poslanec:  

Ďakujem veľmi pekne za odpoveď a naozaj by som Vás chcela poprosiť, aby ste dodržiavali termín. 

Uvedomujem si, že sú dovolenky. Uvedomujem si, že máte možno aj iné starosti a komplikácie, ale uznesenia 

sú prijaté na to, aby sa plnili. Bohužiaľ, nechcem byť zbytočne ofenzívny, ale s týmto plnením uznesení máme 

v našej mestskej časti také nie veľmi dobré skúsenosti. Dialo sa to aj v minulosti, deje sa to aj teraz a ja som 

tak skromne dúfal, že dôjde k zmene. Ale ďakujem za odpoveď a budem teda čakať na písomný podklad. 

Druhá otázka. Chcel by som sa spýtať, pán starosta, vzhľadom na harmonogram rozširovania PASu do oblastí 

Pokrok alebo ŠARAPI, chcem sa opýtať, my tam máme istý objem vyhradených parkovacích miest platených. 

A teraz je zámer rozšírenia alebo zavedenia PASu do tejto lokality niekde v septembri alebo v októbri tohto 

roka. Moja otázka znie, že či mestská časť manažovala tieto platené vyhradené parkovacie miesta a či vyberala 

za ne finančné prostriedky? 
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Matúš Čupka, starosta: To je koniec otázky, hej? 

 

Andrej Árva, poslanec: Áno. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
OK. No za nás väčšinou tá situácia je robená tak, že keď sa vydávajú povolenia na nejaký kalendárny rok a 

vieme, že v tej oblasti sa má zavádzať rezidenčné parkovanie, tak tí majitelia parkovacích miest alebo 

dopravného značenia dostávajú informáciu, že je možné, že im budú tieto dopravné značenia odstránené v 

rámci zavádzania parkovacej politiky. A ak je niekto, kto zaplatil na tento rok, tak mu samozrejme bude vrátená 

alikvotná čiastka. 

 

Andrej Árva, poslanec:  
Rozumiem tomu správne, že vy ste vyberali poplatky a do vlastne vyberali ste alikvotnú časť do momentu, 

kým sa nezareguluje zóna PASom? Áno. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Samozrejme. Tým, že sa vlastne súčasťou PASu má byť zrušenie týchto vyhradených parkovacích miest, tak 

by sa im to malo vrátiť. 

 

Andrej Árva, poslanec:  
Dobre, ďakujem. A posledná otázka z mojej strany ohľadom zóny Biely kríž. Zóna je spustená od 22. Pán 

starosta, videl som aj váš status. K tomu sa nechcem nijako bližšie vyjadrovať, len by som sa chcel spýtať 

prosím Vás, keď ste boli na tom Bielom kríži a v intenciách toho, že zóna je spustená, že či ste sa aj prešli po 

danej lokalite? Lebo chcel by som upozorniť na jeden nevyhovujúci stav. Parkomaty sú osadené, zvislé 

dopravné značenie je osadené a vodorovné dopravné značenie nie je zrealizované. Ani dneska v zmysle toho 

nového alebo aktuálneho projektu organizácie dopravy. A sa chcem spýtať, že prečo sa tak deje a za niekoľko 

rokov, čo sa motám pri parkovaní som sa ešte nestretol s tým, aby bola zóna spustená bez kompletného 

vodorovného alebo celkovo dopravného značenia. A tento stav by som povedal, že veľmi, veľmi zlý de facto 

na niektorých miestach bez vyznačených parkovacích miest sa nedá stáť. Spomenul by som bytový dom 

Račianska, kde sa majú zrealizovať nejaké stavebné úpravy na rozšírenie komunikácie. Ľudia tam stoja a 

dostávajú teda upozornenia. Čiže chcem sa spýtať, že kedy príde k skompletizovaniu dopravného značenia v 

danej lokalite? 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Chcem sa pre istotu spýtať, či myslíte aj nejaké iné oblasti ako práve tento bytový dom? 

 

Andrej Árva, poslanec:  

A sú tam aj parkovací pás tam chýba. Nie sú vyznačené cikcak miesta v zmysle schváleného projektu 

organizácie dopravy, ktorý by bol určený. Sú lokality alebo úseky, kde chýba to dopravné značenie a nie je to 

kompletné. A v tejto súvislosti by som chcel vás nabádať aj k tomu, aby. Neviem teda, či ste zabezpečili aj 

obnovu vodorovného dopravného značenia, ktoré tam bolo zrealizované, miestami aj vyblednuté a 

momentálne to vyzerá tak, že miestami máme pekné nové značenie a miestami je neviditeľne, vyblednuté. 

Takže je to akože nevyhovujúci stav. Ja na to upozorňujem, lebo v podstate ak tvrdíme, že v zóne parkujeme 

len na vyznačených parkovacích miestach, tak tie nám tam momentálne, kde tu chýbajú. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Pokiaľ ide o údržbu toho dopravného značenia, tak kolegovia sa tam boli pozrieť a samozrejme majú prehľad 

o tom, kde to dopravné značenie je vyblednutejšie. Tam sa snažíme spolupracovať najmä s EKO-podnikom, 

ktorý má na to technické vybavenie a v priebehu tohto roka nám obnovoval dopravné značenie na Tehelnom 

poli. Pokiaľ ide o situáciu pri Račianskej, ak sa nemýlim, je to 113 až 117, tak tam je potrebné fyzicky rozšíriť 

komunikáciu do zeleného svahu, čo je niečo, čo evidujeme. Máme to naplánované v rámci veľkého verejného 

obstarávania na úpravu a opravu komunikácií. Tam bolo verejné obstarávanie v podstate dané do bodu, kedy 

už poznáme ponuky jednotlivých uchádzačov, len musíme podpísať zmluvu a dohodnúť sa s víťazom, aby 

začal realizovať tieto práce. Samozrejme, je tam určitý limit, ktorý súvisí s tým, že tie pozemky sú súkromné, 

takže budeme musieť pravdepodobne sa ešte rozprávať s majiteľom pozemku, aby ten nám umožnil rozšíriť 

tú komunikáciu a následne tam mohli byť zrealizované tie parkovacie miesta. Pokiaľ viem, tak dnes tam ide o 
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9 miest na zaparkovanie, kde stoja autá čiastočne v tráve, čiastočne na ceste. Naším zámerom bolo čo najskôr 

spustiť rezidenčné parkovanie na Bielom kríži, a preto nám prišlo zmysluplné nečakať so zvyškom zóny kvôli 

tomuto jednému miestu. A naozaj pracujeme na tom, aby sme ho čo najskôr rozšírili a mohlo sa tam legálne 

parkovať. 

 

Andrej Árva, poslanec:  
A skoro sme vo všetkom, čo sme povedali, len dobre. A ja by som vás pán starosta, chcel poprosiť, keby ste 

pripravili nejakú informáciu aj písomne, aby som to mohol teda komunikovať tým ľuďom, kedy dôjde k tejto 

realizácii alebo rozšírenie tej komunikácie aspoň nejakú perspektívu. Zároveň by som vás chcel požiadať, teda 

pokým tam neni zrealizované rozšírenie, aby ste komunikovali s magistrátom ako s prevádzkovateľom 

parkovacieho systému. Nech tí kontrolóri, ktorí tam chodia do tej zóny, aby tolerovali ten stav, aby nalepili 

nálepky a upozornenia týmto vodičom. Oni za to nemôžu, že tam nie sú spravené tie parkovacie miesta. To je 

jedna vec a posledná, aby som nezdržiaval. Pán starosta, stala sa taká chybička, ktorú si neviem prečo, ale 

nikto ani na úrade nevšimol. Nevidel som stanovisko správcu komunikácie k projektu organizácie dopravy na 

Bielom kríži, ale momentálne je tam taká nešťastná situácia, že zóna je zaregulovaná, ale aj s komunikáciou, 

ktorá neni miestna komunikácia. A to je trošku v rozpore s tým, aká je filozofia a princíp parkovania 

regulovanej zóny, že či viete o. Na Bielom kríži je zóna zaregulovaná s tým, že obsahuje miestnu komunikáciu, 

ktorá nie je zaradená do siete miestnych komunikácií? 

 

Matúš Čupka, starosta: Ktorú konkrétne máte na mysli? 

 

Andrej Árva, poslanec:  
No ona nemá ani názov. Je to tá komunikácia, ktorá je za bytovým domom. Námestie Biely kríž 2 až 6, ktorá 

ide od súdu smerom k bývalému pohostinstvu. 

 

Matúš Čupka, starosta: Určite to vieme preveriť. 

 

Andrej Árva, poslanec:  

Určite to preverte, pán starosta, veľmi pekne vás prosím o informáciu a potom aj nejaký náčrt z toho, ako to 

budete robiť. My sme takúto situáciu riešili už počas pilotného projektu na Tehelnom poli, kedy sa jeden 

vnútroblok pričlenil neoficiálne k v miestnej komunikácii. Bolo to na Budišínskej, čiže máte vzor, ako 

postupovať. Takže toto treba vyriešiť, lebo ten stav, ktorý tam je protiprávny. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
Dobrý deň, počujeme sa? Áno. Dobrý deň, ja by som sa rád opýtal pána starostu starostu Čupku, či bude nová 

materská škola na Teplickej otvorená v školskom roku 2023/2024. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Informácia o tom, že škôlka nebude spustená v septembri 2023, mi bola daná ešte v novembri roku 2022. 

Dôvodom sú legislatívne limity zaraďovania nových školských zariadení do siete verejných škôlok, a preto 

rátame s oficiálnym spustením materskej školy na Teplickej od septembra roku 2024. Skôr to nie je legislatívne 

možné podľa našich informácií. 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
No podľa mojich informácií ešte z bývalého zastupiteľstva malo byť už táto materská škôlka hotová do konca 

apríla tohto roka. Do konca augusta mala byť zariadená, skolaudovaná, uprataná a postavené parkovisko. Tak 

chcem sa opýtať, kto je zodpovedný za tento stav, že sa to nestihlo? A aké vyvodíte z toho dôsledky? 

 

Matúš Čupka, starosta: Ďakujem pekne. Poprosím reakciu, pani prednostka. 

 

Barbora Mareková, prednostka:  
Ďakujem. Ktorá projekt, vzhľadom k realizácii, ktorá začala už v neskoršom čase, nastali alebo vplyvom 

poveternostných okolností ten projekt musel mať v určitom čase pozastavené práce a nemohol vykonávať 

mokré práce v zimných mesiacoch. To znamená, že v zimných mesiacoch v tomto projekte došlo k posunu. 

Čo ešte? O čom ste boli informovaný, aspoň podľa mojich okolností na miestnych zastupiteľstvách,  kedy 
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vlastne aj v súvahe som, alebo v súvislosti aj s tými tabuľkami, ktoré sa vám dávajú aj s jednotlivým 

navyšovaním alebo zmenou rozpočtov, ktoré prichádzajú. Aj na poslednom, keď sme sa bavili o materskej 

škôlke sme hovorili o celom procese zaraďovania materskej školy do siete školských zariadení a taktiež o 

nástupe žiakov a všetky procesné veci. Za mňa tá stavba alebo teda súčasný stav tej stavby je taký, že do konca 

mesiaca by mala byť stavba dodávateľom ukončená. Je to posledný termín, ktorý je aj vzhľadom na dostupnosť 

finančných prostriedkov. To znamená, že stavba ... Ja chodím teda na kontrolné dni. Môžem sa vždy pozrieť, 

aký tam je pokrok v rámci jednotlivých týždňov a tá stavba bude pripravená. Sú tam už dneska vidíme, že sú 

tam určité vady, ktoré budú sa odstraňovať ešte v priebehu mesiaca september a následne budeme aj spolu s 

vami ako zastupiteľstvo hľadať finančné prostriedky na to, aby sme mohli danú škôlku zariadiť, nakoľko toto 

nebolo ani v tomto rozpočte. 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
Ďakujem. Včera, 24.8. sa na stránke na facebookovej stránke Bratislava-Nové Mesto objavil status. Ja ho 

prečítam: „Ako pokračujeme s prácami na našej MŠ Teplická - kontrolný deň. Stavba sa blíži k finalizácii. V 

týchto dňoch sa tam dokončujú terénne a sadové úpravy. Pracuje sa na posledných úpravách fasády. Terasa 

získava svoj pôvodný charakter a dolaďujú sa interiérové detaily. S radosťou očakávajú príchod školského 

roku 2024/2025, kedy sa detský smiech bude rozliehať chodbami a prinesie novú energiu.“ Tento status je 

jednoznačne sa jedná podľa mňa o zavádzanie verejnosti, hlavne u ľudí, ktorí nemajú kritické myslenie si 

neuvedomia, že sa tam jedná o rok 2024/ 25. Preto by som sa Matúš Čupka opýtal, kto dáva tieto statusy na 

Facebook meno človeka a či je niekým vedený. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Máme referát komunikácie, ktorý je zodpovedný za komunikáciu nášho úradu. Ten má svojho vedúceho a 

svojich referentov. Tak títo spoločne pripravujú a dávajú na sociálne siete  mestskej časti. 

 

Maroš Dulaj, poslanec: Dobre, takže meno toho človeka sa nedozviem, ano? 

 

Matúš Čupka, starosta: Koho teraz, nerozumiem? 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
No človeka, ktorý dáva tieto statusy na Facebook. Lebo ako je koniec augusta pre ľudí, tá stránka má 9,4 tisíc 

sledovateľov. Pre ľudí, ktorí nemajú deti alebo sa o to až tak nezaujíma, tak majú pocit, že Nové Mesto koná, 

všetko ide tak, ako má. Ale pravda je taká, že sme rok dozadu. Neschopnosti niekoho na investičnom oddelení. 

 

Barbora Mareková, prednostka:  

Ja by som na ňu reagovala. Ja Myslím, že ten status jasne práveže hovorí o tom a nedáva žiadne ilúzie o tom, 

že tá škôlka bude otvorená v školskom roku 23/24. Tým, že tam je uvedený termín 24/25. A to, že sa na tom 

projekte pracuje a to, že sa bude ešte zariaďovať a budú sa zabezpečovať personálne kapacity bude 

zabezpečovať stravovacia organizácia. To neni len vystavenie samotnej investičnej stavby, ale za zapojenie 

celej materskej školy do chodu ešte vyžaduje nejaký čas. To znamená, že nevieme celkom presne, čo teraz 

myslíte, lebo... 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
No ja vám to prečítam. S radosťou očakávajú príchod školského roku 24/25. Toto sa dáva v auguste 2023? 

Takýto status? Je to pre vás normálne? Je to v poriadku? 

 

Barbora Mareková, prednostka:  

Ako, je mi to jasné. Byť rodič, ktorý mám dieťa  a prečítam si to. Je mi jasné, že tá škôlka nebude otvorená 

tento rok. 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
A prečo to slovíčko "očakávame" príchod školského roku na konci augusta. Veď prečo sa to dáva, keď už 

začína nový školský rok? Takže jednoznačne ovplyvňujete verejnú mienku tak, aby ste vyzerali za tých 

pekných, hoci viete sami dobre vo vnútri, že neprebiehalo všetko tak, ako malo. 

 

Barbora Mareková, prednostka:   
Ja by som určite na tomto fóre nevyberala to, prečo ten projekt je v takom omeškaní. Ja by som veľmi rada s 
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vami poslancami ja som to hovorila už niektorým poslancom s vami detailne prešla každý jeden projekt, každú 

jednu položku, ktorá sa tam musela urobiť navyše a ktorá tie projekty navyšuje a pozastavuje dané práce. Tie 

projekty, tak ako boli odsúhlasené v minulosti, boli nevhodne navrhnuté a neboli vhodne aplikované ani v 

rámci žiadosti o NFP, čoho výsledkom je to, že mestská časť ako taká musí na tých projektoch doplácať z 

vlastných zdrojov. A tieto zdroje sú tie zdroje, ktoré mali slúžiť na to, aby sme zabezpečili zariadenie tých 

jednotlivých z tej jednotlivej infraštruktúry alebo tých zariadení. Takže je to proces, ktorý neni ako keby sa 

nedá odpáliť jedným statusom, ale vyžaduje si naozaj to povedomie a my tu na úrade sa snažíme a robíme 

všetko pre to, aby sme jednak našli finančné prostriedky na to, aby sme tú škôlku mohli otvoriť čo najskôr. 

Oficiálne sa otvára škôlka vždy v septembri, keďže je august, my vieme, že sa nám v septembri táto škôlka 

teraz neotvorí. Tie deti tam samozrejme ísť nemôžu, nemajú tam vnútri nič. Aj keby bola stavba hotová. To 

znamená, že oficiálne tá škôlka bude otvorená v septembri. Oficiálne. To, čo sa spraví ešte dovtedy, alebo či 

sa tak, ako bolo komunikované na predchádzajúcich zastupiteľstvách, keď sme sa bavili o škôlke Šuňavcovej,  

o pilotnej prevádzke a o skúšobnej. Už ako si ju nazveme, to stále platí, ale riadna sezóna riadne zapojenie do 

zariadení alebo do siete školských zariadení bude od septembra 24. 

 

Maroš Dulaj, poslanec: Má to vlastne investičné oddelenie svojho riaditeľa? 

 

Barbora Mareková, prednostka: Momentálne áno. A odkedy odvtedy, čo pôvodný riaditeľ odišiel? 

 

Maroš Dulaj, poslanec: To je aký dátum, prosím vás? 

 

Barbora Mareková, prednostka: Šéfka investičného končila niekedy v lete, v júni, júli,  a od 1. júla je 

poverený riadením nový riaditeľ. 

 

Maroš Dulaj, poslanec: A prečo, prosím vás, odišla pani, ktorá tam bola predtým. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ale ja by som možno poprosil. Sme naozaj v bode rôzne, sme na zastupiteľstve. Ja chápem, že to prostredie 

toho domu môže navodzovať pocit nejakej voľnej diskusie, ale naozaj, mali by sme sa riadiť rokovacím 

poriadkom. Budeme mať aj riadne zastupiteľstvo. Môžeme tam zase túto tému otvoriť. Ja si myslím, že tu nie 

je priestor na to, aby sme rozoberali, kto kde pracuje, od kedy, prečo tam robí, prečo sa tam nerobí. 

 

Maroš Dulaj, poslanec:  
Dobre, tak necháme to teda na riadne zastupiteľstvo v septembri. Ďakujem, že si mi neodpovedal.  

 

Matúš Čupka, starosta: Ďakujem aj ja. Pán poslanec Kostlán. 

 

David Kostlán, poslanec: Ja by som chcel požiadať zastupiteľstvo, či by sme mohli hlasovať o uznesení, 

ktoré som pripravil. Jedná sa o možnosť byť sobášiacim poslancom. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem pekne. Chcem sa spýtať, že či bol ten návrh odovzdaný návrhovej komisii. V poriadku a chcel by 

som poprosiť pána poslanca o prečítanie tohto návrhu uznesenia a potom o ňom myslím, že budeme hlasovať 

na konci bodu rôzne. Môžem Vás poprosiť, ak by ste prečítali návrh uznesenia, aký navrhujete? 

 

David Kostlán, poslanec: Dobre. Návrh uznesenia: Miestne zastupiteľstvo schvaľuje poslanca miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  Mgr. Davida Kostlána za sobášiaceho poslanca. 

 

Matúš Čupka, starosta:  

Ďakujem veľmi pekne. Navrhoval, aby som v rámci toho, že máme prihláseného zatiaľ ešte jedného poslanca, 

že by sme mu dali slovo a potom by sme hlasovali o tomto návrhu uznesenia. Pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec:  
Ďakujem veľmi pekne za slovo. Chcem sa spýtať pani prednostky Marekovej, keďže podľa očakávaných 

informácií rekonštrukcie a opravy jej posledných detailov na spomínanej škôlke prebehne v mesiaci september 

a ako bolo povedané zo zákonných dôvodov, štart nového školského roka môže byť len v septembri ďalšieho 

roka. Moja otázka znie: Predpokladám, že tá škôlka bude jedenásť mesiacov zatvorená a prázdna, že či sa 
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plánuje to, čo bolo nazvané pilotný režim, alebo nejaká iná dočasná forma. A predpokladám teda, že to 

nenecháme 11 mesiacov stáť. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Dovolil by som si na to ja reagovať. Samozrejme ta preluka medzi tým, kedy by sme mali mať 

predpokladaného odovzdávanie odovzdané stavbu, mať zariadenú, mať detské ihrisko aj spevnené plochy a 

bod, kedy vieme zaradiť túto škôlku do siete je veľmi dlhý. Preto chceme spolu s našim školským úradom 

identifikovať spôsoby, ako vieme túto škôlku spustiť v rámci ako keby nie mne úplne plnohodnotnej škôlky, 

ale ako nejakého denného centra starostlivosti o deti. Pričom ale bude potrebné pravdepodobne to, aby sa 

rodičia do väčšej miery, ako je to bežné, spolupodieľali na finančných nákladoch na takéto zariadenie, nakoľko 

ten hlavný dôvod, prečo od septembra je potrebné tú škôlku spustiť. Konkrétne v roku 24 je ten, že štát si musí 

vytvoriť dostatočné finančné prostriedky v štátnom rozpočte, aby nám potom vedel na tú škôlku poslať 

adekvátnu sumu. To znamená, že tá škôlka, kým nebude zaradená do tej siete, ona musí byť, keby sme ho 

spustili na 100%, financovaná zo strany mestskej časti. Osobne si myslím, ale nemáme to zatiaľ presne zrátané, 

že by tá takáto škôlka stála pravdepodobne o niečo menej ako súkromné zariadenie, ale nie zase o moc. Takže 

chceli by sme nájsť nejaký kompromis. Chceli by sme nájsť nejaký spôsob ako škôlku otvoriť, ale stále je tam 

veľké množstvo premenných a kým tie nebudú nejakým spôsobom správne uchopené, tak neradi by sme 

nejakým spôsobom nastavovali očakávania verejnosti. Ale teoreticky je možné, že tá škôlka bude ako budova 

fungovať ako nejaké zariadenie pre deti aj skôr ako v septembri 24. Ale je tam toho ešte veľa, čo musíme 

vyriešiť. 

 

Pavol Hric, poslanec:  
Ďakujem veľmi pekne. A ešte jedna otázka. Chcem sa spýtať tomu druhému školskému zariadeniu. Riešili sme 

na poslednom zastupiteľstve náhradné ubytovanie pre tú pani školníčka to nazvem a posunulo sa niečo v tejto 

oblasti alebo je to stále v rokovaní? Ďakujem. 

 

Barbora Mareková, prednostka:  

Je to stále v rokovaní a Šuňavcová ako projekt, budeme ho mať na ďalšom zastupiteľstve riadnom 

septembrovom, vlastne kde sa predkladá aj návrh zmeny rozpočtu, tak tam si môžeme k Šuňavcovej aj viacej. 

A ja zároveň ako prednosta a taktiež za investičné oddelenie by som veľmi rada vás pozvala, aby ste sa 

zúčastnili našeho nejakého interného stretnutia, kde by sme si vlastne všetky tieto témy a všetky otázky, ktoré 

vás s investičnými projektmi zaujímajú, aby sme si ich mohli povedať ešte predtým, než to zastupiteľstvo 

bude, a to niekedy v dňoch 11. alebo 12. septembra, optimálne. 

 

Pavol Hric, poslanec: Rád sa zúčastním. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta: Pán vicestarosta, Vláčiky. 

 

Martin Vláčiky, vicestarosta:  

Ďakujem za slovo. Ja by som rád povedal iba jednu vec, že jediná úradná tabuľa našej mestskej časti je 

elektronická tabuľa, ktorá visí na budove miestneho úradu. To, čo bolo v parku na Račianskom mýte, to už je 

niekoľko rokov zrušená. Čiže tam prosím informácie nehľadajte, tam to je len informačná tabuľa, ktorá tam 

zostala a jediná úradná tabuľa je na budove Miestneho úradu na Junáckej ulici číslo 1. Čiže obyvatelia, prosím 

berte na vedomie. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta: Ďakujem pekne, pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa:  
Ďakujem veľmi pekne. Ja sa musím vyjadriť kvôli tomu, že som akoby predsedníčkou školskej komisie a teda 

keď sa bavíme o tej Teplickej. Ja len možno upozorňujem a upozorňujeme na to, že fakt tri mesiace sa tam 

nerobilo. To bolo tak možno december, január, február. Až potom, keď sa do toho trošku začalo búšiť sa začalo 

robiť. Takže to sú možno aj tie dôsledky. A ešte možno sa ja spýtam, je pravda, že ste to museli zahlásiť možno 

v marci apríli? Prečo ste potom zahlásili, že chceme to otvoriť už tento september? To ešte jedna moja otázka, 

lebo tým pádom už ste asi možno dopredu vedeli, že sa to nebude stíhať? A dobre. A potom ešte tú jednu ďalšiu 

otázku, Tak možno. No aby sme to rýchlo k tomu tej Teplickej. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
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Ja som mal informáciu, že riadny spôsob, ako zaradiť škôlku do siete je do konca predchádzajúceho roka. Čiže 

my by sme ako keby počas decembra museli odovzdať všetky podklady a zaviazať sa, že tá škôlka bude určite 

otvorená v septembri 23. Keby sme to zaregistrovali v decembri 2022, v septembri 23, musí byť otvorená. 

Tým, že bola zima, tým, že sme tie projekty prebrali v určitom stave, urobili si určitú analýzu, v ktorom stave 

sa ako keby nachádzajú. Tak sme sa rozhodli radšej pristúpiť k tomu konzervatívne, ako zahlásiť tú škôlku, že 

určite bude v septembri otvorená. Nakoniec, my sme to nedokázali naplniť. Mohli by nám tam hroziť 

paradoxne aj nejaké sankcie z ministerstva školstva. Takže preto sme skôr začali pracovať s tým scenárom, že 

prihlásime ju na september 24 a budeme hľadať priebežne spôsoby, ako to zariadenie spustiť v priebehu roka. 

Bolo by ideálne, mne osobne by sa veľmi páčilo, že keď to náhodou posunieme o dva mesiace, aby sme to 

mohli otvoriť ako plnohodnotnú škôlku v novembri 23. Čiže rodičia by sa veľmi potešili len z informácií, ktoré 

máme k dispozícii, to žiaľ možné nie je. Takže to bola ako keby ten dôvod, prečo sme to neurobili v marci 

apríli. Tak viem, že existovala možnosť nejakej výnimky, nejakého špeciálneho prístupu alebo niečoho takého, 

ale z informácií, ktoré mám aj od ostatných starostov, preto je skôr ako keby populárne robiť prístavby 

nadstavby, prípadne dostavovať bloky k existujúcim škôlkam. V takom prípade nemusíte sa zapodievať tým, 

že zariaďujete novú budovu do nejakého školského roka. Tu naši predchodcovia rozhodli, že bude tu nová 

škôlka a tak musíme pristupovať. Nie je to v tomto prípade akýsi blok A, čo je pôvodná škôlka a blok B, čo je 

tá nová škôlka. V takom prípade by sme mali situáciu oveľa jednoduchšiu, ale žiaľ nie. 

 

Darina Timková, poslankyňa:  
Ďakujem veľmi pekne za slovo. Len možno do budúcna by sme mohli lepšie komunikovať v tejto oblasti, lebo 

som už školské komisie. My sa stále na to pýtame a nebolo nám to takto akosi, ako ste to vy, pán starosta, teraz 

povedali jednoznačne povedané. Bolo to stále, že bude, bude, bude a uvidíte, dôverujte. Okej, tak to beriem. 

A ešte možno tú druhú otázku sa týka. A ďakujem teda, pán vicestarosta, že ste sa vyjadrili k tej otázke alebo 

k tomu, k tej téme o zastupiteľstva, že na Račku už tá tabuľa neplatí. Jedine možno ešte by som sa chcel spýtať, 

bolo to v dostatočnom časovom horizonte umiestnené aj na našej tej webovej stránke. Ja len preto sa pýtam, 

aby sme to, lebo bolo by dobré možno toto zodpovedať, aby všetci obyvatelia o tom vedeli, že je to všetko 

okej? Možno áno. Len možno sa vyjadrite. Viete, keď je to v poriadku, tak je to OK. A to sme všetci, aby to 

bolo len tak možno, lebo pán právnik, viete vždy aspoň na to reagovať, lebo je to dosť také dôležité Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Je to veľmi dôležité a zároveň je to veľmi vážne a neviem, či  obvinenie v rámci toho celého, nakoľko sa 

spochybňuje celý proces ako taký, že určite by som nechcel, aby sme teraz rýchlo dávali nejaké čiastkové 

informácie googlili rýchlo nejaké informácie, tak si myslím, že najrozumnejšie bude, keď si naozaj to celé 

zanalyzujeme najskôr interne a potom posunieme informáciu zastupiteľstvu nielen interne, ale môžeme to 

povedať aj na riadnom zastupiteľstve a musíme si to lepšie zanalyzovať. Ďakujem veľmi pekne. Pani 

poslankyňa Bilská. 

 

Katarína Bilská, poslankyňa:  
Ja by som sa chcela opýtať ohľadom parkovacej politiky ešte. Konkrétne, či by sa nejako nedalo apelovať na 

magistrát, aby sa posilnila kontrola dodržiavania parkovacej politiky na Tehelnom poli počas veľkých akcií. 

Lebo napríklad aj včera sme tu mali veľký futbalový zápas, milión ľudí a fakt, že to parkovanie je tu v 

katastrofálnom stave počas tých akcií v poslednej dobe, že či to nevieme posilniť. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Momentálne pokiaľ viem, tak situácia je taká zvláštna v tom, že kým pred zavedením parkovacej politiky 

návštevníci hokeja, futbalu, kúpalísk, akcií v NTC-čku a podobne, niektorých koncertov na Pasienkoch, tak sa 

vyhýbali, ako keby parkovacej zóne na Tehelnom poli, aby nemuseli zaplatiť, čomu došlo ako keby v 

poslednom možnom roku, roku a pol je to, že zrazu sa im to tak celé zrátalo, že sa im vlastne ako keby oplatí 

zaparkovať a zaplatiť hodinové parkovanie, čo je ako keby niečo, čo je v súlade s parkovacou politikou ako 

takou. Samozrejme, my vieme komunikovať s magistrátom a mestským parkovacím systémom, aby v prípade 

týchto akcii zintenzívnili tú kontrolu. No zatiaľ to čítame tak, že nám ako keby na Tehelnom poli pribúdajú 

platiaci zákazníci, keď to zjednodušene poviem. Čím sa ako keby tá parkovacia politika správa, ako sa ako 

keby má. Samozrejme môžeme diskutovať o tom, či napríklad nezvýšiť to hodinové parkovanie cez víkendy, 

keď tu je takýto veľký dopyt. Ale samozrejme, naším hlavným cieľom je, aby ľudia dochádzali na tieto akcie 

MHD. Preto napríklad, keď sa aj teraz robil tak veľký futbal, tak sa posilňovala električková doprava a bola tá 

snaha ako keby ľudí prepravovať týmto spôsobom napr. smerom na záchytné parkovisko na Zlatých pieskoch. 

Každou veľkou akciou máme aj stretnutie so zástupcami štátnej polície aj mestskej polície aj hlavného mesta 
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aj dopravného podniku. My sa snažíme nastavovať spôsoby, ako tých ľudí prepravovať, ideálne mimo tých 

motorových vozidiel, ale určite vieme požiadať o prísnejšiu kontrolu. 

 

Katarína Bilská, poslankyňa:  
Ono ide najmä aj o to, že asi by nebola až taký problém, že tu parkujú ale že v parkujú v podstate hocikde 

mimo vyznačených boxov. Príklad rovno pred domom. Takže možno na toto sa nejakým spôsobom sústrediť, 

že možno aj majú zaplatený ten poplatok, ale parkujú úplne mimo vyznačených miest, bárs kde. Že či možno 

s tým niečo robiť? 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Tým určite bez debaty akože platí regulácia, že parkuje sa iba na vyznačených miestach. Takže áno, toto je 

určite robota mestskej polície, ktorú by si mal robiť a budeme v tomto duchu komunikovať. Ďakujem aj ja. 

Pán poslanec Árva. Rozmýšľam, že koľkatý príspevok to už je, ale dobre. 

 

Andrej Árva, poslanec: Tak na to je bod rôzne, aby som sa opýtal, či je to nejak limitované? 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Mne sa zdá, že tam tiež platí nejaký počet príspevkov, ale nemusíme to teraz riešiť. Povedzte však, ako Vám 

viem pomôcť? 

 

Andrej Árva, poslanec:  
Neviem, či mi viete pomôcť, iba by som sa chcel informovať. Prosím Vás, pán starosta, nešťastná situácia, 

Koliesko park, Račianske mýto a som si prečítala nejaké vyjadrenia aj pani prednostky. Bývalé vedenie EKO-

podniku podpísalo 2 rôzne zmluvy s tým víťazom verejnej obchodnej súťaže, čo je doslova šialenstvo. Sú tam 

dve zmluvy s rôznym plnením a že aká je perspektíva z Vašej strany, ako to budete riešiť a či uvažujete nejaké 

právne kroky alebo odstúpenia od tých zmlúv alebo vyhlásenia nového novej verejnej obchodnej súťaže. 

Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem pekne. Tam poprosím o stanovisko pani prednostku. 

 

Barbora Mareková, prednostka:  
Ďakujem. Do budúceho zastupiteľstva máme vlastne bod. Ja som dostala úlohu urobiť analýzu, zmapovať celú 

túto situáciu okolo bufetu Koliesko a terajšieho kontajnera. Ja na tom pracujem, materiál zatiaľ vám nebol 

zaslaný a je z toho dôvodu naozaj je tam veľmi veľa závažných zistení, ktoré nebudem v tých materiáloch 

úplne do detailu rozpracovávať vzhľadom k možným následným trestnoprávnych krokom. V každom prípade 

určite niečo tam z toho vyplynie. Momentálne sa snažíme samozrejme tú situáciu vyriešiť tak, aby sme 

Koliesko mali v našom majetku a aby ideálne boli nové nájomné zmluvy s nájomcami. To znamená, že určite 

chceme ten stav napraviť tak, aby bol právne správny a aby občania tú službu, na ktorú boli zvyknutí, to 

znamená nejaké bufetové zariadenie, aby na tom Račku bolo. 

 

Andrej Árva, poslanec: Dobre. Ďakujem pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Do diskusie už nie je nikto ďalší prihlásený, tak by som navrhoval, že by sme dali hlasovať o návrhu uznesenia 

pána poslanca Kostlána. Poprosil by som teraz návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Martina Kolláriková, poslankyňa:  
Ďakujem. Návrh uznesenia: Miestne zastupiteľstvo Bratislava-Nové Mesto schvaľuje poslanca Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto Mgr. Davida Kostlána za sobášiaceho poslanca. 

 

Matúš Čupka, starosta:  
Ďakujem veľmi pekne. Pristúpime teda k hlasovaniu, kto je za takto predložený návrh? Ďakujem veľmi pekne. 

Všetky ruky dole, prosím. Ešte pani poslankyňa Kolláriková. Ďakujem pekne. Je niekto, kto bol proti? Je 

niekto, kto sa zdržal? Ďakujem veľmi pekne. 20 poslancov a poslankýň bolo za. Nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, 1 nehlasoval. Tým sme v podstate naplnili program nášho zastupiteľstva. 

 



 14 / 14 

 

za proti zdržal sa  nehlasoval prítomní 

20 0 0 1 21 

 

 

10. Záver 

 

Matúš Čupka, starosta: Prechádzame do bodu číslo 10, vlastne úplný záver. Chcel by som sa vám veľmi 

pekne poďakovať za účasť, hlasovanie a diskusiu na tomto formáte zastupiteľstva, od ktorého sme si mnohí 

už medzi tým pravdepodobne odvykli. Ďakujem, že ste si našli čas počas tohto dovolenkového obdobia. Prajem 

Vám ešte oddych počas najbližších dvoch týždňov, ktoré budú také ešte trošku dovolenkové a potom sa 

uvidíme v septembri na komisiách, miestnej rade a samozrejme na riadnom zastupiteľstve, ktoré je podľa 

všetkého 26. septembra. Ďakujem veľmi pekne a prajem vám ešte pekný deň a víkend. 
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